

# PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTE

2021-02-16

Tid: 18:30

Plats: Digitalt via Teams

## Närvarande:

Fredrik Lindblad  
Per Lundquist  
Tommy Jonsson  
Joel Edving  
Tomas Maxe  
Lennart Ekström  
Niklas Faltin  
Daniel Lindström

## 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

## 2 VAL AV JUSTERINGSMAN

Till justeringsman valdes Joel.

## 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Inget att ta upp. Godkändes och lades till handlingarna.

## 4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST

### Ekonomi

Balans och resultat för 2020 går igenom. 8000 fakturerat Skytteföreningen för hyra. Återstår att reda ut var skillnaden ligger från tidigare år. Kostnaderna ska fördelas på respektive resultatområde. Joel går igenom rapporten och benar ut var skillnaden ligger.

Det är ett underskott i Munktel då anläggningen varit stängd pga Covid. Joel har ställt frågan till Mattias Albers om hyresreduktion i Munktel men det är ingen åtgärd gjord åt hyran. Det samma gäller för bidraget till jaktskyttet. Dessa behöver vi stöta på om.

### Bokningslista

Den är utskickad. Återstår att ta ställning till Corax förfrågan på bokningar.

Fredrik anser att Corax ska nyttja Smedjans tider då Corax inte är medlemmar i Samskyttet. I huvudsak är det helger som de önskar boka. Det kommer att påverka andra förenings möjlighet till träning.

Ett förslag är att ha en obokad dag då det är fritt skytte t ex måndag. Då kan skyttar träna fritt där det är ledigt. Det är dock bokad träning även på måndagar så det tar bort träningstider för klubbarna. Nu finns det dessutom ytterligare en förening, Eskilstuna Precisionsskytte som vill ha träningstider på Hugelsta.

Corax kan få boka tomma helger eller vardagar dagtid. Tomma helger finns det dock i stort sett inte alls. Det finns sedan tidigare ett förslag att extern hyrare betalar 500sek/vall.

Corax får bara endast boka när det är ledigt på banorna och därmed inte tränga undan gjorda bokningar. Vissa banor innehåller flera vallar. Hur beräknas då kostnaden vid uthyrning? ABC och J1 är en vall, SIUS och J2 är en vall. H är tre vallar och övriga K o I är en var. Avgift är 500/vall.

Återstår att vi saknar återkoppling från Eskilstuna Skytteförening angående deras bokning av K på deras Europacup. Vi tar bort bokningen på K då de inte kommer nyttja den och den krockar med S:t Eskil planerade tävling. Då är den krocken löst.

## **5 BESLUT OCH PROJEKT**

Prisbild på nytt avtal med kommunen är oklar. Diskussioner pågår om hur det ska se ut. Daniel Silvborn företräder Kommunen i de diskussionerna. Samskyttet företräds av en arbetsgrupp. Arbetet sker genom informella möten mellan arbetsgruppen och Daniel.

Jaktskyttet har ett eget avtal som ännu inte är uppsagt.

### **Projekt H**

Inget att avhandla

### **Projekt zoom och Sius**

Inget att avhandla

### **Förråd i markörgraven**

Det mesta är utrett. Två förråd har ingen sagt sig vara innehavare av. Tomas Maxe skickar ut en skarp förfrågan med en tidsfrist för att göra anspråk på de två förråd som vi idag saknar ägare på och därefter klipper vi låsen.

Förråd i bunkern har Daniel Silvborn skickat ut info om att de ska brytas upp om ingen gör anspråk på de som saknar ägare. Då det kan finnas vapen eller vapendelar i skåpen så anser styrelsen att det är bra om det görs av en ansvarig tjänsteman och i sällskap av polis så som det föreslagits.

Kommunen har begärt in nycklar till bunkern men flera nycklar saknas. Det är speciella nycklar så kostnaden beräknas till 2500sek/st. Att byta låset i bunkerdörren är ännu dyrare, ca 50 000sek. Förslagsvis köper vi ut nya nycklar till de klubbar som vill och klubben får betala det nyckeln kostar. Då är vi av med problemet att en klubb inte vill lämna ifrån sig "sina" nycklar som de ev har köpt ut.

### **Internet och sändlistor**

Lösenord Bahnhof är det beställt? Ja det är fixat.

### **Munktellarenan**

Inget att avhandla förutom det som togs upp under ekonomi.

### **Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider**

Inget att avhandla

### **Rutiner kommande möten**

Tre typer av möten, Styrelsen, Styrelsen + Adjungerande, Ordförandemöten förordas av Per. Det planeras ett ordförandemöte under våren. Frågan är om vi ska ta det kommande möte eller det därefter följande mötet i april. Då vi är lovade ett avtalsförslag innan april så är det lämpligt att vidhålla att ordförandemötet hålls i april. Då bör vi ha ett förslag på bordet. Nästa möte kallas styrelsen och adjungerade deltagare samt även kanske Mattias A och Marie S. Per tar kontakt med

Marie och Mattias för att få till ett möte. Möte med Marie har det pratats om under lång tid men inget har kommit till stånd.

### **Jaktskytte**

Inget att avhandla annat än avtalet som nämnts ovan.

### **6 Övriga frågor**

Årsmöte är det bokat? Nej men det är hög tid att göra. Förslag så har vi årsmöte 22/4. Då hinner vi förbereda lite efter vårt nästa möte. Mötet hålls digitalt pga Corona. Kallelser ska skickas senast 30 dagar innan mötet och handlingar senast 14 dagar innan mötet.

### **7 NÄSTA MÖTE**

9/3 är det kollision med andra möten så det flyttas till 11/3 18:30. Presidiet avgör vilka som ska kallas.

### **8 MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

### **Vid protokollet**

### **Justeras**

Lennart Ekström

Joel Edving

### **Ordförande**

Per Lundquist